



EXPERIENCES MATTER

我们的经验 成就您的体验



13D10N BEST OF SPAIN & PORTUGAL (SESM-TK/EY/QR) 13天10晚 西班牙 & 葡萄牙风情 (SESM-TK/EY/QR)

Valid from Apr 2024
有效期从 2024 年 4 月

CITIES: Barcelona, Valencia, Alicante, Granada, Seville, Lisbon, Porto, Salamanca, Segovia, Toledo, Madrid

城市: 巴塞罗那, 瓦伦西亚, 阿尔坎特, 格拉纳达, 塞维利亚, 里斯本, 波尔图, 萨拉曼卡, 塞戈维亚, 托莱多, 马德里

Features:

- ✓ Park Guell ~ an UNESCO World Heritage Site public park composed of gardens and architectonic elements.
- ✓ Sagrada Familia Cathedral ~ one of the most famous figures of Catalan Culture and world architecture.
- ✓ Alhambra Palace ~ a palace and fortress complex of the Moorish monarchs of Granada.
- ✓ Lisbon city tour ~ travel in style aboard eco-friendly auto rickshaws (Tuk Tuk).
- ✓ Porto wine tasting and learn how they produce this excellent drink.
- ✓ Visit Cathedral of Seville, the largest Gothic cathedral in the world.
- ✓ Visit the most prominent examples of the Portuguese Late Gothic Manueline style of architecture in Lisbon.
- ✓ Visit UNESCO World Heritage site, the most important university city in Spain and is known for its contributions to the teaching of the Spanish language ~ Salamanca.
- ✓ Finca El Castanar ~ enjoy the traditional social event of mini bullfight.
- ✓ Visit the largest functioning Royal Palace and the largest by floor area in Europe.

特色:

- ✓ 奎尔公园 ~ 被联合国教科文组织列为世界遗产。
- ✓ 参观充满了层次及基督教学的神圣家族教堂。
- ✓ 阿尔罕布拉宫 ~ 中世纪摩尔人在西班牙建立的格拉纳达王国的王宫, 有“宫殿之城”和“世界奇迹”之称。
- ✓ 体验乘坐特色电动车 (嘟嘟车) 探索里斯本市的精彩。
- ✓ 波尔图品酒及了解葡萄酒的生产过程。
- ✓ 参观世界上最大的哥特式大教堂 ~ 塞维利亚大教堂。
- ✓ 参观里斯本最受欢迎的景点之一 ~ 杰罗尼莫斯修道院。
- ✓ 萨拉曼卡老城镇: 比列入为联合国教科文组织遗产之一, 是西班牙著名大学城发源地并著名于提供所有级别的西班牙语语言及文化课程给学生。
- ✓ Finca El Castanar 斗牛场 ~ 观赏小型斗牛表演。
- ✓ 参观欧洲最大以及建筑面积最广的皇家宫殿。

Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
1	Kuala Lumpur → Barcelona, Spain (Via Istanbul or Abu Dhabi or Doha) 吉隆坡 → 巴塞罗那, 西班牙 (途径伊斯坦堡或阿布扎比或多哈)	Meal onboard 机上用餐	
2	Barcelona, Spain ➤ City tour of Barcelona to view the Montjuic Park, Gothic Quarter, Placa de Catalunya, La Boqueria Market, and Placa de Sant Jaume.	L: Local D: Local + Fideua + Red Wine	Leonardo Royal Hotel, Barcelona - 4* or similar

Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
	<ul style="list-style-type: none"> ➤ Park Guell (entrance included) ~ surreal combination of Gothic, Art Nouveau and Modernist styles. Walkthrough the basilica's dream-like and see the symphony of light created by the stained glass. ➤ La Sagrada Familia (entrance included) ~ Antoni Gaudi, one of the famous figures of Catalan culture and world architecture, spent over 40 years designing the Temple of the Sagrada Familia. The various architectural elements are imbued with hierarchically organized Christian symbols. Thus, each of its 18 towers has a special significance. ➤ La Rambla Pedestrian Street ~ enjoy shopping. <p>巴塞罗那, 西班牙</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ 巴塞罗那市区 ~ 观看蒙特惠奇山、哥特区、加泰罗尼亚广场、波盖利亚市场和圣若梅广场。 ➤ 奎尔公园 (含门票) ~ 原本为巴塞罗那富商艾乌塞比奎尔伯爵计划建立并由高迪设计的一个社区旧址。1922年, 市政府将其收购, 改建为社区公园对外开放。 ➤ 神圣家族教堂 (含门票) ~ 由加泰罗尼亚现代主义新艺术运动的代表性人物之一, 建筑家安东尼·高迪花了 40 多年时间设计的神圣家。因此, 这 18 座塔中的每一座都具有特殊的意义。 ➤ 兰布拉步行街 ~ 享受购物乐趣。 	<p>午: 道地 晚: 道地 + Fideua + 红酒</p>	<p>李奥纳多皇家酒店, 巴塞罗那 - 4*或同级</p>
3	<p>Barcelona (65km) - 🚠 - Montserrat (65km) - 🚠 - Barcelona</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ Montserrat Monastery (entrance & return cable car included) ~ a jagged mountain near Barcelona which hosts the Virgin of Montserrat sanctuary via picturesque little village. Then take a ride on a funicular go up the Montserrat mountain to the Monastery. ➤ La Roca Village ~ more than 150 outlet boutiques of the world's leading fashion and lifestyle brands, the collection offers an unrivalled luxury outlet shopping experience for discerning shoppers around the world. <p>巴塞罗那 (65 公里) - 🚠 - 蒙特塞拉特 (65 公里) - 🚠 - 巴塞罗那</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ 蒙特塞拉特修道院 (含门票 & 往返缆车) ~ 位于巴塞罗那西北部。云雾缭绕的蒙特塞拉特山上处处可见裸露的层层圆筒形巨岩, 那是饱受风雨岁月侵蚀的痕迹。据说高迪当时就是看到这里山峦的美妙轮廓后得到了修建圣家赎罪教堂上尖塔的灵感。乘坐齿轮火车登上山观赏蒙特塞拉特美丽的景色同时参观蒙特塞拉特修道院。 ➤ 罗卡购物村 ~ 这里汇集了全球最受推崇的时尚和生活方式品牌, 这些品牌一年四季以非同寻常的低价销售其错季系列。 	<p>B: Hotel L: Local D: Nil</p> <p>早: 酒店 午: 道地 晚: 自理</p>	<p>Leonardo Royal Hotel, Barcelona - 4* or similar</p> <p>李奥纳多皇家酒店, 巴塞罗那 - 4*或同级</p>
4	<p>Barcelona (348km) - 🚠 - Valencia (178km) - 🚠 - Alicante</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ City tour of Valencia to view the Town Hall, the Senators, the Quart Towers, the Bull Ring, the Estacio del Nord, the Cathedral of Valencia, the Octagonal bell tower and the Arts and Science Complex. ➤ La Lonja de la Seda (entrance included), a UNESCO World Heritage site, one of the most important, most stunning, best preserved late Gothic architecture and a symbol for the Golden Age of Valencia Age of Valencia. <p>巴塞罗那 (348 公里) - 🚠 - 瓦伦西亚 (178 公里) - 🚠 - 阿尔坎特</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ 瓦伦西亚市区 ~ 观看游览市政厅, 参议员, 大规模网关塔, 斗牛场, 火车站, 瓦伦西亚大教堂, 八角钟楼及艺术和科学综中心。 	<p>B: Hotel L: Seafood Paella + White Wine D: Local</p> <p>早: 酒店 午: 西班牙海鲜饭+白酒 晚: 道地</p>	<p>NH Hotel, Alicante - 4* or similar</p> <p>NH 酒店, 阿尔坎特 - 4*或同级</p>

Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
	<ul style="list-style-type: none"> ➤ 丝绸交易厅 (含门票) ~ 建于 15 世纪,由佩雷康普特建造也是最好的哥特式建筑之一。同时也是欧洲著名的哥特式建筑纪念物。被联合国教科文组织列入为世界文化遗产名录。 		
5	<p>Alicante (350km) - 乘 - Granada</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ Alhambra Palace (entrance included) ~ is a palace and fortress complex that once was home to the sultans of the Nasrid Dynasty. Feast your eyes on the spectacular mix of elaborate Islamic art and Architecture. (If the reservation is fully booked, we will visit the outer garden and entrance to Seville Royal Alcazar) <p>阿尔坎特 (350 公里) - 乘 - 格拉纳达</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ 阿尔罕布拉宫 (含门票) ~ 曾经是纳塞瑞斯皇朝的苏丹官邸。让您的眼球满足于精巧的伊斯兰艺术和建筑的完美糅合, 一起揭晓鲜为人知的不朽历史价值。(如预约满了将参观外花园及塞维利亚皇家城堡) 	<p>B: Hotel L: Nil D: Chinese</p> <p>早: 酒店 午: 自理 晚: 中式合菜</p>	<p>Sercotel Gran Hotel, Granada - 4* or similar</p> <p>塞尔科蒂尔大酒店, 格拉纳达 - 4* 或同级</p>
6	<p>Granada (259km) - 乘 - Seville</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ City tour of Seville to view the Old Quarters of Santa Cruz, Royal Alcazar, Maria Luisa Park, Plaza de Espana, Bull Ring, and Torre del Oro. ➤ Cathedral Seville (entrance included) ~ is "Cathedral de Santa María de la Sede" and it is the 3rd largest church in the world, a World Heritage monument. ➤ Flamenco Show (entrance included) ~ enjoy the most famous style of dance and music in Spain! <p>格拉纳达 (259 公里) - 乘 - 塞维利亚</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ 塞维利亚市区 ~ 观看圣克鲁斯、阿尔卡萨尔宫、玛丽亚路易莎公园、西班牙广场、斗牛场和黄金塔。 ➤ 塞维利亚大教堂 (含门票) ~ 被称为塞维利亚圣母主教座堂, 是世界上最大的天主教教堂之一, 仅次于罗马的圣彼得教堂和伦敦的圣保罗教堂, 位居欧洲第三位的大教堂。在这里参观哥伦布的陵墓和吉拉达钟楼。 ➤ 弗拉门戈表演 (含门票) ~ 享受西班牙最着名的舞蹈及音乐表演! 	<p>B: Hotel L: Local D: Local + Flamenco Show + Red Wine</p> <p>早: 酒店 午: 道地 晚: 道地 + 弗拉门戈表演 + 红酒</p>	<p>Silken Al Andalus Hotel, Seville - 4* or similar</p> <p>安达卢斯宫希尔肯酒店, 塞维利亚 - 4*或同级</p>
7	<p>Seville (462km) - 乘 - Lisbon, Portugal</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ City tour of Lisbon ~ to view the Belem Tower, Padrao dos Descobrimentos, Santa Justa Lift, Alfama District, and Tuk Tuk Tour. ➤ Jeronimos Monastery (entrance included) ~ is a 16th-century construction that was once the home of the monks of the religious order of St. Jerome. ➤ Café de Pastries de Belem ~ taste the delicious crispy yet melting Portuguese Tart at the café which opened in 1837 (take away only) . <p>塞维利亚 (462 公里) - 乘 - 里斯本, 葡萄牙</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ 里斯本市区 ~ 观看贝伦塔、航海纪念碑、圣胡斯塔升降机、阿尔法玛区和嘟嘟车之旅。 ➤ 杰罗尼莫斯修道院 (含门票) ~ 建于 16 世纪, 曾经是圣杰罗姆宗教团体僧侣的家。 ➤ Café de Pastries de Belem ~ 品尝著名正宗葡式蛋挞, 该店是从 1837 已经开始营业 (只限外带)。 	<p>B: Hotel L: Local D: Piri Piri Chicken + Bacalhau</p> <p>早: 酒店 午: 道地 晚: 烧鸡 + 巴西风格鳕鱼</p>	<p>Crown Plaza Hotel, Caparica Lisbon - 4* or similar</p> <p>皇冠假日酒店, 卡帕里卡里斯本 - 4*或同级</p>

Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
8	<p>Lisbon (469km) - 乘 - Porto</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ City tour of Porto ~ to view the Porto Se Cathedral, Torres & Igreja dos Clerigos, and Avenida dos Aliados. ➤ Porto Wine Cellar (entrance included) ~ visit the wine cellar and enjoy wine tasting. <p>里斯本 (469 公里) - 乘 - 波尔图</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ 波尔图市区 ~ 观看波尔图大教堂、克雷戈斯 & 克莱罗斯教堂和阿利亚多大道。 ➤ 波尔图酒窖 (含门票) ~ 参观酒窖和品尝葡萄酒。 	<p>B: Hotel L: Local D: Local</p> <p>早: 酒店 午: 道地 晚: 道地</p>	<p>ABC Hotel, Porto - 4* or similar</p> <p>ABC 酒店, 波尔图 - 4*或同级</p>
9	<p>Porto (350km) - 乘 - Salamanca, Spain</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ City tour of Salamanca ~ view the Plaza Mayor, the Town Hall, Casa de las Conchas (House of the Shells), Church of La Clerecia, Old Irish College, University of Salamanca, New Cathedral of Salamanca and The Old Roman Bridge. <p>波尔图 (350 公里) - 乘 - 萨拉曼卡, 西班牙</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ 萨拉曼卡市区 ~ 观看马约尔广场、市政厅、贝壳宫、拉克莱雷西亚教堂院、旧爱尔兰学园、萨拉曼卡大学、新大教堂和罗马古桥。 	<p>B: Hotel L: Local D: Local</p> <p>早: 酒店 午: 道地 晚: 道地</p>	<p>Exe Hotel, Salamanca - 4* or similar</p> <p>埃克酒店, 萨拉曼卡 - 4*或同级</p>
10	<p>Salamanca (187km) - 乘 - Segovia (92km) - 乘 - Madrid</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ City tour of Segovia ~ view the Azoguejo Square, the Roman Aqueduct of Segovia, the Plaza Mayor, the Alcazar and the Cathedral. ➤ El Corte Ingles ~ enjoy shopping. <p>萨拉曼卡 (187 公里) - 乘 - 塞戈维亚 (92 公里) - 乘 - 马德里</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ 塞戈维亚市区 ~ 观看阿索格霍广场、塞戈维亚水道桥、马约尔广场、塞戈维亚城堡和大教堂。 ➤ El Corte Ingles ~ 享受购物乐趣。 	<p>B: Hotel L: Suckling Pig + Red Wine (Meson De Candido at Michelin Guide Restaurant) D: Local</p> <p>早: 酒店 午: 烤乳猪 + 红酒 (Meson De Candido 米其林推荐) 晚: 道地</p>	<p>Marriott Auditorium Hotel, Madrid - 4* or similar</p> <p>万豪会议中心酒店, 马德里 - 4*或同级</p>
11	<p>Madrid (94km) - 乘 - Mazarambroz (25km) - 乘 - Toledo (75km) - 乘 - Madrid</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ Finca El Castanar ~ to learn the real way of breeding and training bulls, and enjoy a mini bullfight performance which is a training session with young bulls. Later, savour your taste bud with a delicious rustic lunch in the hunting house (entry into bull farm by truck transportation). ➤ City tour of Toledo to view the Bisagra Gate, Alcázar (Fortress), San Juan de los Reyes Monastery, and San Martin Bridge. ➤ Cathedral Toledo (entrance included) ~ it is a Roman Catholic church that has ranked among the Greatest Structures in Europe. It is also, the seat of the Metropolitan Archdioceses of Toledo. <p>马德里 (94 公里) - 乘 - 马萨兰夫罗斯 (25 公里) - 乘 - 托莱多 (75 公里) - 乘 - 马德里</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ Finca El Castanar 斗牛场 ~ 乘坐卡车进入斗牛场观赏传统西班牙式培训的公牛队, 并观赏小型的斗牛表演。 	<p>B: Hotel L: Local D: Local + Tapas + Cava</p> <p>早: 酒店 午: 道地 晚: 道地 + 塔帕斯 + Cava</p>	<p>Marriott Auditorium Hotel, Madrid - 4* or similar</p> <p>万豪会议中心酒店, 马德里 - 4*或同级</p>

Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
	<ul style="list-style-type: none"> ➤ 托莱多市区 ~ 观看比萨格拉门、托莱多城堡、圣若望皇家修道院和圣马丁桥。 ➤ 托莱多大教堂 (含门票) ~ 罗天主教堂，欧洲最伟大的建筑之一，被认为是西班牙哥特式风格的杰作。 		
12	<p>Madrid → Kuala Lumpur (Via Istanbul or Abu Dhabi or Doha)</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ Royal Palace (entrance included) ~ explore one of the world's largest palaces. ➤ City tour of Madrid ~ view the Plaza del Sol, the Plaza Espana, the Monument of Cervantes, the Don Quixote statue, the Plaza de Cibeles & Cibeles Fountain, Calle de Alcalá, Alcalá Gate, Paseo de la Castellana, the Plaza de Colon, Gran Vía and Bernabeu Stadium. <p>马德里 → 吉隆坡 (途径伊斯坦堡或多阿布扎比或多哈)</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ 皇家宫殿 (含门票) ~ 世界上保存得最完整且最精美的宫殿。 ➤ 马德里市区 ~ 观看太阳门广场、西班牙广场、塞万提斯纪念碑、唐吉珂德雕像、西贝莱斯广场 & 比利斯喷泉、阿尔卡拉街、阿尔卡拉门、卡斯蒂亚大道、哥伦布广场、格兰大道和贝纳鲍球场。 	<p>B: Hotel L: Seafood Platter + Red Wine Meals onboard</p> <p>早: 酒店 午: 海鲜拼盘 + 红酒 机上用餐</p>	
13	<p>Arrive Kuala Lumpur</p> <p>抵达吉隆坡</p>		

Other Information:

- 1 Seasonality: Spring (Mar - May) / Summer (Jun - Aug) / Autumn (Sep - Nov) / Winter (Dec - Feb)
- 2 Currency: Euro (EUR)
- 3 Tour commentary will be conducted in English with simple Mandarin or Cantonese translation by Tour Manager from Parlo Tours.
- 4 All pictures shown are for illustration purposes only, actual may varies.
- 5 The itinerary is subject to availability, and Parlo Tours may charge additional fees if needed during the tour.
- 6 Parlo Tours can modify the sequence, amend or cancel hotel accommodations, meals, and sightseeing activities in the itinerary due to unforeseen circumstances, such as peak periods, trade fairs, major events, or force majeure.
- 7 Parlo Tours is not responsible for extra expenses incurred by individuals due to transportation delays, changes, illness, adverse weather conditions, or force majeure. Participants in tour do so at their own risk.
- 8 Parlo Tours is not liable for omissions or errors in printing or presentation, whether in the itinerary, brochures, or other media. Parlo Tours reserves the right to correct such errors as needed.
- 9 Kindly refer to Parlo Tours Sdn Bhd's terms & conditions and company policy for full details.

其他讯息:

- 1 季节: 春季 (三-五月) / 夏季 (六-八月) / 秋季 (九 - 十一月) / 冬季 (十二 - 二月)
- 2 货币: 欧元 (EUR)
- 3 行程将由 Parlo Tours 的导游经理用英语进行讲解, 并理提供简单的中文或粤语翻译。
- 4 所有图片仅供参考, 实际可能有所不同。
- 5 行程安排严格以可用性为准, Parlo Tours 在旅行规划或进行的过程中如有需要, 可能会收取额外费用。
- 6 Parlo Tours 会根据不可预见的情况 (高峰期、贸易展览会、重大活动或不可抗力活动) 修改行程顺序、更改或取消酒店住宿、用餐和观光活动。
- 7 Parlo Tours 不对个人因交通延误、更改、疾病、恶劣天气条件或不可抗力活动而产生的额外费用负责, 参加旅行的人需要自行承担风险。
- 8 Parlo Tours 不对行程、宣传册或其他媒体中的遗漏或错误承担责任。Parlo Tours 保留根据需要更正此类错误的权利。
- 9 请详细阅读 Parlo Tours Sdn Bhd 的条款和公司政策。

Operated by



PARLO TOURS SDN. BHD. 壩羅旅遊社有限公司 197501002374 (24106-H) KPL0218 (outbound)

Wisma Parlo, No. 72, Jalan Kampong Attap, 50460 Kuala Lumpur, Malaysia. Email: outbound@parlotours.com.my Website: www.parlotours.com.my
Kuala Lumpur 603-2726 6088 / 603-2274 7877 | Ipoh 605-255 9566